
                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                                                             

 

Protokoll Styrelsemöte Nordmarkens Näringsliv ek. för. 

Datum: 2022-08-15 Tid: 16.00 Plats: Westra Wermlands Sparbank, Årjäng 
 
Närvarande: Johan Västsäter, Kent Norman, Johanna Karlin, Mikael Swartz, Lennart Bryntesson,  
Rickard Ohlin, Birgitta Evensson, Thorill Pettersson, Elenor Karlsson 

 
Ärenden: 
 

1. Mötets öppnande 
 Johan öppnade mötet och hälsade välkomna. 
 

2. Protokollförare för mötet 
Elenor Karlsson valdes till protokollförare för mötet. 

 
3. Val av justerare för mötet 

Rikard Ohlin, valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående protokoll 
 Gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

5. Verksamhetsrapport 
Thorill informerar. 
 

• Frukostmöte på Turistgården. Försökte med dialog o inte bara informera.  
• Infoskärmar uppe hos våra InfoPoints. 
• Broschyrer levererades ut till våra anläggningar inför säsongen. 
• 26 augusti -Affärstravet 
• Årjängs marknad här förs det en dialog med Lars Gustavsson om att ha en plats för lokala 

matproducenter och hantverkare – förslag på plats för detta är dansbanan 
 
• Sommaren/turism 

Thorill - har jobbat under sommaren. Mycket turister i omlopp i vår kommun. 
Hästkrafthelgen var också mycket bra. Johanna säger att det var registrerat 6 000 
personer på stortravet denna siffra känns låg. Ekonomiskt gick det bra men hade gärna 
sett fler besökare. Lennart lyfter frågan om det inte vore bra med en turistbyrå att vi 
skulle tjäna på det i längden. Thorill - när det gäller turismfrågor under sommaren har det 
varit i snitt ca 1 mail och 3 telefonsamtal/dag. Kanske 3 personer/vecka som kommit in i 
Röda Huset. Elenor – vi har våra InfoPoints som även ska kunna svara på frågor från 
besökare. Dessutom får alla anläggningar material inför sommaren till sina gäster. Det 
går även mycket broschyrer på Töcksfors Shoppingcenter. Tycker det är viktigt att 
besökaren får tag på information där den befinner sig. Birgitta det fanns en tanke med 
sommarvärdar under sommaren men tyvärr hittade v inga lämpliga personer. Vi kommer 
försöka få till detta nästa sommar. Mikael – Det verkar ha gjorts någon form av 
kundundersökning på Shoppingcentret och Handelsparken. Se till att vi får ta del av 
resultatet om så är fallet. Johanna – det gjordes även en kundundersökning under 
Hästkrafthelgen. Återkommer när den är sammanställd och klar. 

 
• Etableringar 

Aktör som vill etablera sig i Töcksfors, de söker snart bygglov. 
I Ärtetjärn utanför Töcksfors finns det också intresse av en etablering – där har vi hjälpt 
till med en presentation. 
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• Camatec – ska ha ytterligare ett 30-tal ingenjörer inom några år. Lyft idé om de kan ha 
någon form av industriteknisk utbildning. De har invigning av nya lokalen 31 augusti. 

 
6. Bemanning hösten 

Ulrika slutar sista augusti. Beslutat köra på 3 personer så långt det är möjligt. Thorill – det kan 
finnas behov av ytterligare spetskompetens beroende på vad som kommer att krävas i t ex 
projekten. Även aktuellt att anställa på timme om behov uppstår. 
 

7. Pågående projekt 
 

Hållbar export 
Nu har Hanza skrivit på för sina tre företag.  
Omtag för att informera näringslivet om möjligheterna för hållbarhets- och 
organisationskonsulter. 
Elenor – Aztek har tagit fram en prototyp för industriwebben som vi ska se igenom. Även gjort 
utskick till styrgruppen med en frågeställning gällande produktionstekniker. Inväntar svar för att 
Aztek ska kunna ge en offert.  
 
LID 
I slutfasen men tittar på ett eventuellt fortsättningsprojekt. I det nya projektet ta höjd för att 
även arbeta med andra områden. Stöttning av föreningslivet har lyfts av flera kommuner, svårt 
för föreningslivet att få medlemmar m m.  Om vi ska arbeta mot föreningar måste gränser sättas, 
vad är NN och vad är t ex Kultur- och fritids uppgift. 
 
Utvecklingskontor Westra Wermland  
En jobbmässa i Töcksfors har genomförts. Säffle bussade hit arbetslösa ungdomar från Säffle. 
AMI i Årjäng skickade också några jobbsökande. Totalt ett 30 tal arbetssökande och  6 företag 
som sökte personal deltog. Vi planerar för ytterligare jobbmässa i höst. Lutar åt att vi kommer att 
arbeta med främst kompetensförsörjning i detta projekt. Vi behöver skapa och kommunicera 
goda exempel som stärker platsen och hjälper till att attrahera de kompetenser som företagen 
söker. 

 
8. Ekonomi 

Johan går igenom. Ej inlösta presentkort ger oss 26 200:-.  Kent – stämmer det att resultatet är 
129 000. Johan – kommer rättas upp lite med tanke på medlemsavgifter som faktureras ut 
senare. 

 
9. Ny verksamhetsplan  

Thorill har omformulerat de punkter som nämndes vid mötet i maj, men tycker att det krävs 
ytterligare ett arbete där vi gemensamt kommer fram till vilket/vilka mål vi ska arbeta mot.  
Thorill skickar ut tidigare och nyaste versionen av målbeskrivningen till styrelsen.  
 
Möte kring mål: Måndag 5 september 16 – 18, i Röda Huset 

 
9b.  Remiss ny regional serviceplan 
       Planen ska gälla 2022 – 2030 och beskriver hur vi vill jobba med service på landsbygden.  

Thorill - det ligger i linje med hur vi vill arbeta i Årjäng. Tre delmål: 
 

• Samverkan mellan olika aktörer för att uppnå kunskap, insikt och samordnade aktiviteter 
för att gynna förutsättningarna för en väl fungerande kommersiell service i alla delar av 
länet med fokus på de delar som har en gles befolkning. 

• Upprättade planer för planering av kommersiell service 
• Kommunikation om kommersiell service  
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Birgitta – frågan har lyfts på beredningen där beslutades att remissen skrivs under av Birgitta 
och Thorill. Mikael undrar om t ex Rikard som sett förslaget? Det har han inte så Thorill skickar 
planen så att Rikard kan komma med eventuella inspel.  
 

10. Elektroniska presentkort 
 Elenor informerar. Haft kontakt med André Liljemark i Torsby som använder CBS city (flera i 

Värmland har det). André säger att uppstartskostnaden är ca 100 000:-. 
 
Kostnad butiker i Torsby 
Medlemskap i Näringslivsföreningen, stödmedlemmar betalar 500:-/år. Butiken betalar även en 
engångsavgift på 800 kr för aktivering av kortterminalen som görs fysiskt i varje butik.  
Butiken betalar + 2% av summan av sin kortförsäljning. Företagen faktureras 2 ggr/år. 

 
 Korten 
 Funkar som engångs Mastercard. Innehavaren kan se vad som finns kvar på kortet 
 Kostnad per sålt kort ca 15:-. Inköp 4.20 (10 000) + aktivering 6.50/kort. 

  
 Försäljning 
 En automat på ICA samt 2 ombud de använder Ipads som bara är för försäljning av korten 

Har ett balanskonto på 200 000:-. Om det säljs många kort med höga belopp till t ex företag är 
uppgörelsen att företaget får korten men att dessa aktiveras när fakturan är betald för att behålla 
"likviditeten".  

 
 Thorill, och Elenor bokar möte med CBS city för att få mer information. 

Johan – presentkorten har varit mycket uppskattat av butikerna.  Inte rimligt att elektroniska kort 
är klart till Jul i år därför köra manuellt även i år. 

 
11. Etableringsfrågor 
 Elförsörjnings frågan kom upp förra mötet. Thorill har kontaktat Ellevio och frågat hur det ser ut. 

de säger att det inte finns någon överkapacitet i dag. Johan – vi behöver ett tydligare svar, vad 
behöver vi fråga om? Finns det en utvecklingskapacitet på hur mycket? vilken reserv/utrymme 
har vi idag? Mikael föreslår att vi ger leverantörerna några scenarion som vi ber att få svar. Thorill 
– kan rådfråga Cecilia Axelsson om hur frågan ska formuleras.  

 
12. Övriga frågor 

Johan – Trevligt inlägg på kommunens FB där det framgick att  kommunen fått bra betyg för sina 
tjänster inom äldrevården synd bara att inlägget blev politisk då det stod ”under 
mandatperioden”. Rikard – mycket belgiska besökare som inte kan annat än franska och 
flamländska vilket är en utmaning.  
 

13. Nästa möten 
  5 september, målarbete,  16 – 18, i Röda Huset. 
15 september, styrelsemöte kl. 16.00, Westra Wermlands Sparbank i Årjäng. 

 
14. Mötets avslutande 

 
 

Årjäng,   
 

 
Johan Västsäter/Ordförande  Rikard Ohlin/Justerare  
 

 
Elenor Karlsson/Sekreterare 
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